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Interpellation från Nackalistan till ordförande i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden 
 
  

Är inte Älgös skärgårdskaraktär längre viktig för Nacka kommun? 
 
Enligt den detaljplanen för Älgö (DP 471) som vann laga kraft 2009 så är planens syfte att:  
 
”begränsa utbyggnadsmöjligheterna för att bevara det kulturhistoriskt värdefulla områdets karaktärsdrag. 
Miljön på Älgö har påverkats av närheten till vattnet, den typiska skärgårdsvegetationen och de stora 
nivåskillnaderna. Husen är ofta varsamt placerade i terrängen” 
 
I detaljplanen står också att läsa:  
”Uppfyllnader, sprängning och schaktning är främmande i området och skall så långt som möjligt undvikas” 
 
Tyvärr är verkligheten annorlunda och det sker i dagsläget stora sprängningar, schaktningar och 
nerhuggande av träd på Älgö. Detta helt i strid med det som är intentionerna i detaljplanen. 
 
Mycket av skärgårdsnaturen som tidigare varit så viktig att skydda och bevara skövlas nu och görs om 
till platt, intetsägande mark som förses med stora hus enligt senaste arkitektoniska modet. Den unika 
skärgårdskänsla som var så viktig i framtagandet av detaljplanen har på sina ställen helt försvunnit.  
 
Bergssidor och bergskrön som gav en unik känsla i området förstörs och områden har helt bytt 
karaktär. Detta är något som vi aldrig kan återskapa när det väl är bortsprängt  
 
 
Därför vill vi ställa följande frågor till ordförande i miljö-och stadsbyggnadsnämnden: 
 
 

• Varför tillåts trädfällning, sprängning och schaktning vid nybyggnation på Älgö när det 
uttryckligen står i detaljplanen att det skall undvikas? 

 
• Varför motsätter sig inte Nacka kommun att stora landskapsförändringar sker på Älgö? 

 
• Varför har Nacka kommun ingen tillsyn över vad som händer med Älgös skärgårdskaraktär 

när väl marklov givits? 
 

• Varför är inte Älgös skärgårdskaraktär längre viktig för Nacka kommun? 
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Mikael Carlsson, Nackalistan 

 

 


